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ČESKO: Je to čtrnáct dní, co jsem na odborářské demonstraci řekl, že obchodní řetězce u
nás nejsou zdravé konkurenční prostředí, ale oligopol a podle toho by se s nimi mělo
zacházet. Řekl jsem, že mimořádná situace si žádá mimořádné opatření. Já o maržích
hytlermarketů mluvím už docela dlouho a navrhoval jsem jednoduché řešení – prolomit
obchodní tajemství, podobně jako je tomu u nebankovních úvěrů a donutit obchodníky, aby
uváděli i nákupní ceny.

Samozřejmě to jde zařídit, protože každé zboží má jasně definovaného výrobce, každá krabička a
každý obal má čárový kód ze kterého se dá vyčíst, která konkrétní směna výrobek dělala a každá
čokoládička nebo pytlík mouky je někde na konkrétní faktuře. Na každém výrobku se dělá potisk s
datumem výroby (a spotřeby), takže je to jen o příslušném vládním návrhu a trochy hlasování ve
sněmovně. Nejspíš by na to vůbec nemuselo dojít, už jen hrozba, že by lidi viděli hytlermarketům pod
prsty, by tady nejspíš spustila největší slevovou akci v dějinách.

Hážu slova do veřejného prostoru a ejhle, Seznam zprávy už také mluví o oligopolu obchodních
řetězců.

Ano, není to zrovna pravicové, ale mezi námi, když přijde tornádo, povodně a nebo válka, první se
zruší volný trh. Zkuste přijít den po tornádu v Hruškách na zničené náměstí a začněte tam draze
prodávat balenou vodu, protože jsou poškozené vodovody a lidé vodu potřebují… zabijou vás. Když
začne plnotučná válka, přebírá se kontrola nad ekonomikou, dělají se zaručené státní zakázky, začne
se vystupovat proti keťasům a běžně se za to popravuje.

Kdo je u nás větší keťas než energetici a oligopol obchodních řetězců?

Vždyť jsme ve válce s Ruskem… říkala to Černochová i Řehka. Máme se připravovat na konflikt s
technologicky vyspělým nepřítelem… samozřejmě tím, že zvedneme daně a koupíme za to zbraně,
které se k dnešnímu bojišti nemohou ani přiblížit. Rusko proti nám vede hybridní válku, Ukrajina
prohrává před očima, druhé ohnisko konfliktu na blízkém východě se rozhořívá stále víc a třetí
ohnisko u Taiwanu se také slušně ohřívá. Západ je v těžké defenzívě, takřka všichni majnstrýmoví
novináři slouží Rusku, protože zakrývají skutečný stav věcí a díky nim jsme promarnili dva roky.

Byla to twitterová úderka lepšolidí, která zařídila, že jsme se odzbrojili, zničili si hospodářství,
odstřihli se od levných energií, které bychom ve válce sakra potřebovali, dovolili jsme útoky našeho
údajného spojence na naší energetickou infrastrukturu a ještě jsme tomu měli tleskat. Byli to
nálepkovači z České televize, kteří se postarali, aby nebylo možné udělat jedinou smysluplnou věc.
Byly to Reflexy a Respekty i s Pečínkama a Šaframa, díky kterým tu keťasové rejžují miliardy a
ukládají si je na konta v cizině. Byla to vláda, která sice dva roky tvrdí, jak jsme ve válce, ale neudělá
to nejzákladnější, co dělá v případě války každá vláda – nevystoupila proti zlodějům, kteří dva roky
spolehlivě podkovávali jakékoliv úsilí se připravit na to, co už brzy přijde.

Pátá kolona nejsou lidé, co demonstrovali na Václaváku. Skutečná pátá kolona je neschopný Fiala a
celá ta slavná občanská společnost, která ve jménu evropských hodnot držela u moci neschopné
hlupáky, kteří rozvrátili naší zemi. Tihle chytrolíni pomocí mediální propagandy dva roky zakrývali
pravdu o ukrajinském bojišti a postarali se, že vyhazujeme miliardy za zbraně, které k ničemu
nebudou a nedokázali zakročit proti marodérům, kteří si na té poloválce přišli řádně narejžovat.

https://cz24.news/vidlak-skutecna-pata-kolona/


Takhle nějak končila První světová, ne? Drahota, nedostatek, keťasové, legální zloději…

Je jedno, jak se to okecává, ale ve skutečnosti proti ruskému nebezpečí nikdo nic neudělal. Jen
strašili a všechny nás okradli. Nedovedu si představit, jak by to vypadalo, kdyby opravdu mělo dojít
na válku mezi Ruskem a NATO. Další skok v ceně energií? Další Šnobr, který by jako jediné řešení
poradil, že nemáme topit a svítit? Další ukončení těžkého průmyslu? Další zdražení potravin a
transfer zisků kamsi na Kajmanské ostrovy? Další opožděné windfall tax, aby se na ně všichni povinní
mohli připravit?

Děcka, teď vážně… Ukrajina hoří, že už dohořívá. Blízký východ hoří a bude hořet ještě mnohem víc.
Taiwan už začíná bublat a snadno to i tam může špatně dopadnout. V jižní Americe pilně škrtají
sirkami a leckdo do toho ohníčku začíná foukat. Vážně je tohle ta správná chvíle o debatě nad volným
trhem, který nejlépe nastolí ODS… tedy, ne ta součaná Fialova ODS, ale nová ODS, která se tady už
uchází o vaše hlasy ve čtyřech nových stranách, které se všechny hlásí k Otci zakladateli?

My jsme ve válce. S celým světem. S Východem, s globálním Jihem… Fialu nepřijali v Nigérii, Hýkelu
nepřijali u Saúdů. Putina přijímají tam všude s otevřenou náručí. Vážně je teď, když tu máme
migrační povodeň a energetické tornádo a cenové zemětřesení, doufat, že se vše nejlíp vyřeší tím, že
to necháme volnému trhu, který ve skutečnosti ani vzdáleně neexistuje, protože všechno je o
dotacích takřka do každého oboru?

Jsme ve válce, jsou tu keťasové a proti tomu je třeba zasáhnout. Jestli se to neudělá, tak do dopadne
jako ve Výmarské republice a důsledky takového stavu budou stejné, jako tomu bylo na konci
třicátých let. Nikdo nikdy nevyhrál válku tím, že nechal ožebračit obyvatelstvo a nechal hospodářství
sklouznout do regrese. Nikdo nevyhrál válku tím, že utužil byrokracii a udusil hospodářství umělými
brzdami v podobě grýndýlů a emisních povolenek.

Válka se vyhrává mobilizací hospodářství a mobilizací pracovních sil. Válka se vyhrává tím, že lidi
makají jak barevní, hospodářství jde nahoru, úředníci někam zalezou, nebo se pošlou do výroby…
Válka se vyhrává hospodářským růstem. Válka se vyhrává tím, že vezememe zdroje a postavíme za
ně další zdroje a pak zase a zase, aby bylo víc a lepších zdrojů, ne méně. Válka se vyhrává tím, že se
plánuje.

Jestli si někdo myslí, že se vše vyřeší tím, že Výborný bude „tlačit“ na hytlermarkety a Stanjura
vybere daň z mimořádných zisků od největšího keťasa v zemi ČEZu, tak jo, přeju vám to… ale prostě
se potopíme a prohrajeme. Už teď je naše lodička pěkně nahnutá, už pěkně klesá a kapitán stále
nechápe, co nám dole v podpalubí vadí.

Levné energie a levné potraviny… jestli to vláda neumí a nebo nesmí dělat ve jménu božstva volného
trhu nebo evropských hodnot, tak to prostě špatně dopadne. Kdo si neumí došlápnout na keťasa, ten
si fakt s Ruskem neporadí. Ani s Američany za zády to nedokáže. Buď se naše společnost dokáže
vypořádat s pijavicemi a nebo zajde na úbytě. Buď se zmátoříme, přestaneme dělat blbosti, zbavíme
se té páté kolony v podobě majnstrýmových intervjuků a jejich libtardí úderky, která nás dovedla až
po krk do nutelly, nastartujeme hospodářský růst, obnovíme průmysl a těžbu surovin, začneme
stavět elektrárny, přehrady a silnice, začneme školit lidi na práci a ne na žvanění…. nebo budeme
pokračovat s Blyštivým Péťou až na dno evropských hodnot.

Máme našlápnuto k největší prohře v našich dějinách.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit vlastní národní občanskou
společnost, prosím pošlete dar Institutu českého venkova. Každý, kdo pošle agentovné alespoň 350,-
Kč, může si na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z nabídky.

https://www.institutceskehovenkova.cz/#podporte-nas
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